

Referat 609 13-01-2026

Lokation: Løven 33, klokken 19.30

Deltagere: Lena, Brian, Torben, Rudi, Jesper

Afbud: Ingen

1. Valg af referent

Jesper er valgt

2. Status på Økonomi

Punktet skydes til næste møde, da der så i mellemtiden laves regnskab.

3. Ny kasserer – hvordan går vi til det?

Kassereren, Lena, har solgt sit hus, derfor skal der findes en ny kasserer eller vi skal finde en midlertidig model hvor Lena fortsætter perioden ud samtidig mens der indhentes tilbud på ekstern administration. Lena er oprindelig ikke på valg i år.

Hvis ikke vi kan finde en kasserer kommer det til at koste omkring 70.000 året i administratorudgift.

4. Generalforsamling

a. Indkaldelse

Jesper sender indkaldelse ud

b. Lokale

Vi påtænker at benytte biblioteket. Jesper tjekker op med biblioteket.

c. Forplejning

Jesper indkøber øl og vand

d. Dato og tid

26. marts, kl. 18.30

e. Diverse

Bestyrelsen møder ind klokken 17.30

5. Glatføre/snerydning - Status på første runde med sne

Der har været en del indkøringsvanskeligheder, det er vi meget opmærksomme på. Når alt sneen er væk for denne omgang, tager vi

et statusmøde med Egedalgruppen og gennemgår indsatsen og tager de nødvendige skridt derfra.

6. Affaldssortering og håndtering

Der er rigtig mange beboere der har valgt at smide deres affald ved siden eller oven på containerne. Som situationen er nu, er vi nødt til at få fjernet det affald som beboerne har valgt ikke at bortskaffe korrekt, dette kommer til at ske ved at vi hyrer et firma til denne opgave. Det er ærgerligt at vi skal bruge vores penge på denne måde.

7. Overvågning af affaldsskure

Vi har gennemgået mulighederne for at lave overvågning. Efter debat på mødet, er det vurderet at vi ikke gør mere ved dette på nuværende.

8. Områdepleje

Vi har fået beskåret træer ved hovedstien og der er fjernet et dødt træ ved flisepladsen.

9. Status på igangværende projekter

a. Fjernvarme

i. Diverse

Der er umiddelbart pause pga. vejret.

b. Randbeplantning

Intet nyt.

c. Skilte

Skilte til infotavlerne er blevet forsinkede

10. Eventuelt + dato for næste møde

Vi inviterer til fastelavn for alle i foreningen. Hvis der er nogen der ønsker at være med til at planlægge kontakte venligst Jesper Madsen. Der tilgår en mere uddybende invitation til at beboere.